

List of Signatures

Page 1/1



Förbundsstyrelsen nr 447, 2021-11-19.pdf

Name	Method	Signed at
HENRIK LEHMANN	BANKID	2022-02-08 09:11 GMT+01
ANNA IWARSSON	BANKID	2022-02-07 19:51 GMT+01
HELEN ÅKERMAN	BANKID	2022-02-07 12:29 GMT+01



This file is sealed with a digital signature. The seal is a guarantee for the authenticity of the document.

External reference: D2EA11D36C4549D8A24C213CB7F9C43B

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Nr 447

FÖRBUNDSSTYRELSEN 2021-11-19

ORG.NR. 802001-3010

Plats:

Videokonferens

Närvarande:

Anna Iwarsson, ordförande	Suzanne Lundvall, deltog ej i § 6.2
Anders Caspár, deltog ej i delar av § 8	Thor Stöckel
Henrik Lehmann	Eva Sundmalm
Lisa Lundin	Simone Westerberg Skoog, deltog ej i delar av § 7 samt §§ 9–11

Adjungerade:

Pelle Malmborg	Generalsekreterare
Christina Hjelmar	Rektor och platschef, Lillsved
Pia Josephson	Kanslichef, deltog i §§ 3–6, 8–12
Johan Lindström	Partneransvarig, deltog i § 7
Helen Åkerman	Ansvarig föreningsstöd
Jim Salvin	Valberedningen, deltog i §§ 1-första halvan av § 7

Mötesordförande:

Anna Iwarsson

Mötessekreterare:

Helen Åkerman

Justerare:

Henrik Lehmann



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

D2EA11D36C4549DBA24C213CB7F9C43B

§ 1 Inledning

§ 1.1 Mötet öppnas

Anna Iwarsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Anna konstaterar att Gymnastikförbundet uppmärksammas på ett positivt sätt just nu, bl.a. hade Tomas Eriksson från riksidrottsstyrelsen, uppmärksammat Pelle Malmborgs uttalande om etisk kod i internationella gymnastikförbundet FIG:s kongress i början av november.

§ 1.2 Val av justerare

Förbundsstyrelsen beslutade

att utse Henrik Lehmann att jämte ordförande justera dagens protokoll.

RAPPORTER

§ 2 Generalsekreterarens rapport

Pelle Malmborg presenterade en skriftlig rapport, dnr 2021:002 k och 2021:002 m. Han kompletterade muntligt med att det de senaste dagarna hade varit flera aktiviteter med anledning av idrott och mänskliga rättigheter. De flesta förbund är ense om att man inte ska försöka påverka genom att utebli från mästerskap om inte regeringen har uttalat sig om detta.

Han rapporterade också från den s.k. SF-dialogen, mellan RF och SF:

- Hemsidesfunktionen i Idrottonline kommer att avslutas i samband med årsskiftet 2022/2023. Det är en utmaning, inte minst i samband med budgetarbetet. Besked från Riksidrottsförbundet hade kommit om att funktionerna i Idrottonline nu ses över och att man kommer att utveckla vidare utifrån den översynen.
- Inför valet 2022 har en samverkansgrupp tillsatts med 15 ordförande från olika specialidrottsförbund. Den leds av Anna Iwarsson och kommer att fokusera på tre områden i en s.k. idrottspolitisk offensiv. Tre områden är i fokus; stöd för återstart, plats för idrott och idrottens roll för folkhälsan.
- Frågan hade också lyfts varför man inte pratar mer elit. Det konstaterades att det finns bra planer men att ekonomin saknas samt att det inte är politiskt möjligt att lyfta den frågan just nu.

Suz Lundvall rapporterade också från en paneldebatt med Generation Pep där hon tyvärr kunde konstatera att representanterna från idrottsrörelsen hade svårt att formulera sig när det handlar om rörelse utan tävling, folkhälsa. Hennes reflektion var att idrottsrörelsen i stort saknar retoriken för att prata folkhälsa och ofta värjer sig för begreppet, men att gymnastiken här har ett försprång.

VM i trampolin pågår när sammanträdet hölls och Lina Sjögren hade just kvalificerat sig för final i DMT och Jonas Nordfors för semifinal i trampolin.

Gällande placeringsrapporten rapporterade Pelle att han och Carina Watson Hertéus, ekonomichef, kommer att ha ett möte med Pensum kommande vecka för att besluta hur rapporten ska se ut framöver. Portföljen visar en bra utveckling och förvaltas med försiktighet.



Pelle rapporterade vidare att den nya organisationen fungerar bra i de delar som redan har dragits igång. Pelle själv upplever ett stadigt stöd i sitt eget arbete tack vare avdelningen Förenings- och förbundsstöd. Han rapporterade också om en stark önskan att implementera även avdelningen Utbildning och utveckling, men det måste fortfarande vänta av personalskäl. Det viktigaste nu är att skapa en förståelse för att förändringar inte behöver vara något stort och omvälvande, utan en del av ett ständigt utforskande av vad som fungerar bäst och att förändra i riktning mot det.

Sedan tidigare finns beslutet att nästa steg i organisationsöversynen är att se över regionerna. Det arbetet kommer att påbörjas i och med kommande veckas ledningsforum.

Det nya normala för kansliet är att arbeta tre dagar på plats på kontoret med möjlighet att arbeta hemifrån två dagar/vecka. Det finns också utrymme för flexibilitet i samråd med chef.

Folkhälsomyndigheten hade aviserat att det fr.o.m. 1 december kommer att krävas vaccinationsbevis vid samlingar med fler än 100 personer samtidigt inomhus. Pelle hade deltagit vid informationsmöten med RF med anledning av denna förändring. Gymnastikförbundet ställde då frågan hur tävlingar med t.ex. 400 deltagare ska hanteras, där det ibland kan vara otydligt om de är publik eller inte.

Förbundsstyrelsen beslutade

att tacka för rapporten och lägga den till handlingarna.

§ 3 Rapport från Lillsved

Christina Hjelm presenterade en skriftlig rapport. Hon kompletterade muntligt med att man på Lillsved arbetar på plats. Konferenserna är i princip lika många som före pandemin, men det är färre antal/grupp.

Beslut hade precis fattats om att genomföra Gymnastikförbundets baskurs i en av klasserna, 20 st. Samtliga lärare och Christina hade också gjort Intro Svensk Gymnastik. Lillsved är också involverade i att ta fram ett Ledarskapsprogram för unga ledare i samarbete med ungdomskommittén för att förbereda fler för uppdrag i styrelser och kommittéer. Programmet är planerat med flera träffar februari-april och avslutas i samband med förbundsmötet 2022.

Även Lillsved deltog vid paneldebatten arrangerad av Generation Pep. Vid framtida tillfällen kommer de att erbjuda sig att hålla i t.ex. pausgympa för att synliggöra sig i det sammanhanget.

Friskis & Svettis hade beslutat att inte längre förlägga sina kurser till Lillsved. Lillsved fick beskedet i så pass god tid att de flesta bokningarna har kunnat ersättas med andra bokningar, men budgeten har ändå fått sänkas något som en konsekvens av detta.

Christina rapporterade också att ekonomin, trots pandemin, ser oerhört bra ut. Det innebär att 10 av de 128 toaletterna kommer att kunna renoveras, att golvet i gymnastiksalen ska slipas,



att renoveringarna i herrgården kommer att slutföras samt att man kan inreda ett flexmötesrum för konferensen.

Förbundsstyrelsen beslutade

att tacka för rapporten och lägga den till handlingarna.

att uppdra åt Anders Caspár att fortsätta ta initiativ till och hålla en regelbunden kontakt med ordförande för Friskis & Svettis.

§ 4 Ägarstrategi Lillsved

Ordförande hälsade Pia Josephson välkommen.

Pia rapporterade att utredningen hade diskuterats under Gymnastikforum, där goda samtal med mycket kreativitet hade förts. Arbetsgruppen hade också haft möte med rektor för Bosöns folkhögskola, där man kunde konstatera att det trots stora strukturella skillnader också finns många paralleller skolorna emellan, inte minst gällande lärarkompetenser. Mötet ledde till en fördjupad förståelse av hur man kan komplettera varandra.

Ett möte hade också hållits med Karin Karlsson, RFs utsedda kontaktperson för den andra huvudmannen, samt Röda korset, som tyvärr hade bytt kontaktperson. Ett möte med Parasportförbundet planeras också.

Kontakt hade också tagits med mäklare angående värdering av fastigheten Nyvarp, för att undersöka om detta kan vara en möjlig väg för att finansiera investeringar i värdeskapande byggnader/fastigheter, t.ex. en utbyggnad av idrottshallen.

Styrelsen poängterade att det är viktigt att den pågående utredningen tydliggör vilken roll huvudmannskapet innebär.

Förbundsstyrelsen beslutade

att tacka för rapporten.

BESLUTSÄRENDEN

§ 5 Tränarlicenser

Styrelsen hade vid sitt möte 2021-09-05, protokoll nr 445, tagit ett inriktningsbeslut gällande tränarlicenser. Pelle Malmborg presenterade hur förslaget hade tagits emot vid Gymnastikforum, dnr 2021:0017 b.

Förbundsstyrelsen beslutade

att inte införa ett licenssystem i uppdrag att reglera verksamheten.

att uppdra åt generalsekreteraren att kommunicera detta beslut.

§ 6 Förbundsmötet 2022

§ 6.1 Mötesformat



Pelle Malmberg presenterade ett förslag till upplägg och mötesformat för förbundsmötet 2022, dnr 2021:026 a.

Förslaget är att förbundsmötet 2022 genomförs som ett fysiskt möte, men med möjlighet till digital medverkan, där det tydligt ska framgå att det fysiska mötet är det primära mötet.

Med digital medverkan avses;

- möjlighet att följa förhandlingarna
- möjlighet att göra yttranden/yrkanden
- möjlighet att rösta

Digital medverkan kan ske på två nivåer:

1. som åhörare
2. som röstberättigat ombud

Förbundsstyrelsen beslutade

att planera för genomförande i enlighet med förslaget.

att bekräfta inriktningen med ett grönt tema med fokus på *hållbarhet* och förnyelseresa 5 "En stolt och modig gymnastikrörelse".

DISKUSSIONSPUNKTER

§ 6.2 Uppföljning uppdrag från 2020

Pelle Malmberg presenterade ett skriftligt underlag, dnr 2021:026 b.

Helen Åkerman rapporterade om arbetet med stadgeöversyn och instruktion för juridiska nämnden samt att arbetsgruppen också hade identifierat ett behov av att uppdatera uppförandekoden samt ta fram åtgärdstrappor, som ett praktiskt verktyg för att jobba med föreningsärenden som kommer förbundet till känna. Förslag till inriktningsbeslut/remissunderlag kommer till mötet i december.

Motionen från Lulegymnasterna om elitstipendium kräver ingen återrapport, men styrelsen kan ändå välja att göra en.

Utöver de beslutade uppdragen utfäste styrelsen en del åtaganden som kan återrapporteras om det finns tid. Det behöver också säkerställas att region Syd är nöjda med hanteringen av deras frågor i relation till barnkonventionen.

Förbundsstyrelsen beslutade

att notera detta i protokollet.

att uppdra åt Lisa Lundin att följa upp frågan om elitstipendium med motionären.

§ 6.3 Tänkbara propositioner

Styrelsen genomförde en första diskussion kring tänkbara propositioner.



Förbundsstyrelsen beslutade
att notera detta i protokollet.

§ 7 Partner- och sponsorstrategi

Ordförande hälsade Johan Lindström välkommen.
Thor Stöckel introducerade ämnet och Johan presenterade hur ett förbund kan tänka kring partnerskap och sponsorer. En efterföljande diskussion och frågestund genomfördes.

Förbundsstyrelsen beslutade
att notera detta i protokollet.

§ 8 Inriktning verksamhetsplan och budget

Pelle Malmborg presenterade muntligt årets verksamhetsplan, som innehåller 11 områden och 63 punkter. Han uttryckte en önskan om att renodla de uppdrag som står i fokus för 2022 och lägga till en bilaga med slutförda uppdrag, enskild operativ aktivitet och bortprioriterade områden. Kvar blir då 30 punkter att följa upp och rapportera till styrelsen.

I de 30 punkterna ligger fokus på föreningsledningarna och ledarförsörjningen på styrelse- och organisationsledningsnivå samt en satsning på seniorerna som grupp. Det är inte många specialidrottsförbund som har uttalade satsningar mot seniorer.

I det efterföljande samtalet noterades ett behov av att säkerställa vad som avses med begreppen verksamhetsinriktning respektive verksamhetsplan och vem/vilken nivå respektive dokument är till för.

När det gällde budgeten rapporterade Pelle att det finns en stor osäkerhet i stödet till specialidrottsförbunden från RF p.g.a. det skiljedomsförfarande som Fotbollförbundet anmält. Definitivt besked om SF-stöd för 2022 kommer först i mars 2022, då beslut i skiljedomsförfarandet kan väntas.

Förbundsstyrelsen beslutade
att notera detta i protokollet.

§ 9 Inriktningsbeslut arbetsordningen

Pelle Malmborg presenterade en uppdaterad arbetsordning, dnr 2021:027.

Förbundsstyrelsen beslutade
att bekräfta förslaget inför hantering i ledningsforum v. 47.
att slutgiltigt beslut fattas vid styrelsens sammanträde 2021-12-14.

ÖVRIGA RAPPORTER

§ 10 Nya föreningar, utträden och namnändringar

Pelle Malmborg anmälde vilka föreningar han i enlighet med sin delegationsrätt har fattat beslut om gällande in- och utträde samt namnändringar, dnr 2021:004 h.



Förbundsstyrelsen beslutade
att notera detta i protokollet.

§ 11 Tackhälsningar

Helen Åkerman anmälde att följande tackhälsningar hade inkommit i samband med
uppvaktning vid födelsedagar:
Kari Åhnberg, 65 år

Förbundsstyrelsen beslutade
att notera detta i protokollet.

§ 12 Mötets avslutning

Anna Iwarsson tackade alla medverkande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras:

Helen Åkerman
Sekreterare

Anna Iwarsson
Ordförande

Henrik Lehmann
Justerare

